

網上遞交申請禮品之條款及細則

1. 信用卡免找數簽賬額（「網上遞交申請禮品」）只適用於即日至 2020 年 12 月 31 日，包括首尾兩天，成功透過中國工商銀行(亞洲)有限公司(「本行」)網站申請及獲批核指定信用卡的全新主卡申請人。如申請人現在為本行信用卡客戶或於過往 6 個月內取消任何本行信用卡(包括聯營卡)，即不可獲享網上遞交申請禮品。
2. 申請人經網上成功申請本行指定信用卡及獲批核後，每張信用卡將合資格獲取 **HK\$50 信用卡免找數簽賬額**。
3. 本行信用卡中心將於 6 至 8 星期後將信用卡免找數簽賬額存入有關信用卡賬戶內。信用卡免找數簽賬額只可作日後簽賬，不可用作現金透支或繳付信用卡結欠。
4. 即使同時經我行網上申請多張信用卡，每位申請人只可獲取於我行申請及獲批核之首兩張信用卡(包括實體卡及電子卡)之網上遞交申請禮品。
5. 網上遞交申請禮品之供應須視乎其供應量而定。數量有限，先到先得，送完即止。若禮品換罄或已被取代，本行將毋須作另行通知。
6. 本行並非獎賞之禮品或服務之供應商，對此獎賞禮品或服務並無作出任何聲明或擔保；因此有關禮品或服務的各方面(包括但不限於質素及供應量)，本行毋須負上任何責任。如對有關禮品或服務有任何爭議或投訴，客戶應直接聯絡有關供應商。所有禮品或服務之使用及兌換須受有關供應商所訂定之條款及細則約束（如適用）。
7. 並非本條款及細則任何一方的任何人士或實體，將不會擁有於合約(第三者權利)條例(第 623 章)下強制執行本條款及細則任何部分的權利。
8. 本行保留可隨時更改或終止本計劃及不時修訂本條款及細則的權利。
9. 如有任何爭議，本行保留最終決定權。
10. 中英文版本如有歧異，一概以中文版為準。

Terms and Conditions of the Online Application Gift

1. Free Credit Card Spending Limit ("Online Application Gift") is applicable to successful new applicants for principal card of designated credit card(s) issued by Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited (the "Bank") with online applications made under this offer and from now till 31 December 2020 (both dates inclusive). Existing ICBC (Asia) Credit Card Cardholder who holding any of our credit card or those who have cancelled any ICBC Credit Card (includes Affinity Card) in the past 6 months will not be eligible for Online Application Gift.
2. Applicant who submits an online application successfully and approved the designated credit card(s), each card shall be entitled to HK\$50 Free Credit Card Spending Limit upon card approval.
3. Credit Card Centre will credit the Free Credit Card Spending Limit to the respective account after 6-8 weeks. Free Credit Card Spending Limit can only be used for future spending, and cannot be used for cash advance or repayment of credit card spending.
4. Each Applicant may only receive Online Application Gift for the first 2 credit cards (including Physical credit card and Virtual Digital Credit Card) which applied and approved through our bank, notwithstanding the number of successful applications.
5. Online Application Gift is subject to availability. Online Application Gift is available on a first-come-first served basis, while stocks last. The Bank will not provide notice of non-availability or substitution.
6. The Bank is not the supplier of any product or service for the rewards, offers and gifts, and makes no representation or guarantee in respect of such product, service and offer. The Bank shall not be responsible for or guarantee the quality or the quantity of supply, and fitness for any particular use of such product or service or reward and shall have no liability for any matters relating thereto. Customer should contact the suppliers directly if there is any complaint or dispute on such product or service or offer. Use or redemption of any product or service or offer under the reward shall be subject to the terms and conditions of the participating suppliers (if applicable).
7. Any person or entity that is not a party to these Terms and Condition shall have no rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623) to enforce any part of these Terms and Conditions.
8. The Bank reserves the right to vary or terminate the offer at any time and to amend these Terms and Conditions from time to time.
9. In case of any dispute, the decision of the Bank shall be final.
10. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the Chinese version shall prevail.